
کیروش: برنامهریزی ما در مسیر
درستی نیست

به گزارش صدای تجارت از خبرگزاری دولت، کارلوس کیروش سرمربی تیم
ملی فوتبال کشورمان امروز (دوشنبه) در حاشیه تمرین تیم ملی در
بین خبرنگاران حاضر شد و با آنها به گفتوگو پرداخت. او در خصوص
آخرین وضعیت آمادهسازی بازیکنان اظهار داشت: واقعیت این است که
مسیر برنامهریزی ما به درستی پیش نمیرود. میدانید که آمادهسازی
یک قدم مهم و کلیدی است و بدون آن نمیتوانیم به موفقیت برسیم.
الان که بازیکنان را در اختیار نداریم، بررسی وضعیت آنها سخت است.
احتمالا بعضی از بازیکنان نیز فرصت حضور در تیم ملی را از دست

بدهند.

سرمربی تیم ملی ادامه داد: برای مثال با ۲ بازیکن مهم مشکل
داریم. متاسفانه باشگاه الاهلی از قطر اجازه نداد تا این ۲ بازیکن
با ما تمرین کنند؛ محمدحسین کنعانیزادگان و شجاع خلیلزاده. پنج
هفته بدون انجام یک بازی کار را برای حضور آنها در لیست سخت

میکند. باید در این خصوص باز هم فکر کنم.

وی عنوان کرد: درک این مطلب برای ما سخت است. چرا که ما با
باشگاه الاهلی صحبت کردیم و تمام بازیکنان خارجی آنها در اختیار
تیمهای ملیشان قرار گرفتند به جز ۲ بازیکن ما. بازیکنان استقلالی
هم در حال حاضر نیستند. در دو کلمه بخواهم جواب شما را بدهم این

است که میتوانست بهتر باشد.

کیروش افزود: همکاری لازم را با باشگاههای ایرانی داشتیم و از
آنها تشکر میکنم. باید درک کنیم که این یک جام جهانی خاص است که
در نوامبر برگزار میشود. قوانین فیفا شفاف است. بازیکنان باید
هفت روز قبل از جام جهانی در اختیار تیمهای ملی قرار بگیرند.

نمیتوانیم در این مورد گله کنیم.

سرمربی تیم ملی فوتبال تصریح کرد: جای نگرانی دارد. الان ۲ بازیکن
ما در قطر هستند که ۵ هفته بازی نکردند و باید در مورد آنها فکر
کنم. از قطریها انتقاد نمیکنم چرا که حق دارند با این وجود یک
تمرین بهتر از هیچ تمرین است و ۲ تمرین هم بهتر از یک تمرین است.
ما تمام تلاش خود را کردیم تا برنامهریزی کاملی داشته باشیم.
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ترکیبی از تیم جوانان را آوردیم تا یک بازی انجام دهیم اما الان
میبینید که هشت بازیکن داریم. به همین خاطر گفتم که میتوانستیم
برنامهریزی بهتری داشته باشیم. البته شما تنها میتوانید کارهای
کنید که کنترل آن دست شما باشد و چیزهایی هم که نمیتوانید بر آن

کنترل داشته باشید، باید به خواب بروید و به آن فکر نکنید.

کیروش در مورد وضعیت علیرضا جهانبخش عنوان کرد: او مشکلی ندارد.

وی ادامه داد: احمد نوراللهی هم مشکل خاصی ندارد. سردار آزمون هم
در مسیر درستی قرار دارد و ۲ نوامبر به فضای باشگاه خود در آلمان
برمیگردد. همکاری خیلی خوبی بین ما و باشگاه لورکوزن شکل گرفت.
اعضای کادرمان را به طور تمام وقت در اختیار این دو بازیکن قرار

دادیم و اطمینان داریم که ۱۴ نوامبر با ما خواهند بود.

سرمربی تیم ملی گفت: موضوع فدراسیون ایران یا قطر نیست بلکه
موضوع باشگاه الاهلی قطر است و ما واقعا نمیتوانیم این موضوع را
درک کنیم. مثل اینکه مشکلی پیش آمده است. من به همراه نایبرییس
اول فدراسیون به صورت حضوری به آنجا رفتیم و از آنها تشکر کردیم.
سایت این باشگاه نیز به صورت رسمی از ما حمایت کرد اما به یکباره

از قولی که دادند، عقب کشیدند.

کیروش ادامه داد: آنها حق دارند این کار را کنند اما ما درک
نمیکنیم چرا تمام بازیکنان خارجی را مرخص کردند و بازیکنان تیم
ملی قطر نیز ۶ ماه در اردوی اروپایی هستند ولی تنها دو بازیکن ما
که مجبور شدند در قطر بنشینند، شجاع و کنعانیزادگان هستند و
اجازه پیدا نکردند بیایند. من اطلاعی ندارم که آنها تمرین میکنند
یا نه. چیزی که باید تاکید کنیم این است که الان هشت بازیکن در

تمرین داریم.


